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1、Look at themselves in the mirror, hang a happy smiling face and fade away; full clothes, Shan tired to free up ; go ar...
1、Look at themselves in the mirror, hang a happy smiling face and fade away; full clothes, Shan tired to free up ; go around, relax in natural abandoned annoyance; fat send text messages, I wish you have a pure and happy heart! Happy 61!
　　照照镜子，收起憔悴挂起快乐笑脸;整整衣衫，掸去疲惫撑起一身轻闲;出去转转，抛弃烦恼放松在自然;发发短信，祝你拥有纯真快乐的童心!六一快乐!祝岁数大心眼少的小朋友们六一快乐!放纵一下吧，别憋着啦!六一快乐!
　　2、I wish little mind older kids happy 61! Indulge yourself, do not! Adults know that you usually installed very hard! Holidays, and want to eat eat hand in hand, I would like to wet the bed on the bed-wetting, no one cares who is on the bite! Happy Children\'s Day!
　　祝岁数大心眼少的小朋友们六一快乐!放纵一下吧，别憋着啦!知道你平常装大人挺辛苦!过节了，想吃手就吃手，想尿床就尿床，谁管就咬谁!儿童节快乐!
　　3、Bless all the world in our children a happy Children\'s Day On this day, let us return to childhood every adult with the most sincere sentiments of the most pure heart of a happy Children\'s Day! Happy holidays!
　　在我们祝福天下所有的孩子儿童节快乐的这一天，也让我们每一个成年人回到童年，用最纯真的情怀最纯洁的心灵过一个快乐的儿童节!节日快乐!
　　4、Under the sun butterflies fluttering all over the sky, remember that you can be in. This time playing chase? The smiling faces of naive like flowers attract butterflies away! Children\'s Day is approaching, you would like to spend as smile! Happy Children\'s Day!
　　阳光下漫天飞舞的蝴蝶，可曾让你记得那追逐嬉戏的岁月?天真的笑脸好似花儿，引得蝴蝶流连忘返!儿童节到来之际，愿你永驻花般笑颜!儿童节快乐!
　　5、Children\'s Day is approaching, I wish you had children: youth are not old, and maintain pure heart, has a sweet smile, a child-like skin, carefree life, have no illusions about the future and look forward to! Happy holidays!
　　儿童节到来之际，祝曾经是孩子的你：青春不老，保持纯真的心，拥有甜美的微笑，孩童般的皮肤，无忧无虑的生活状态，对未来抱有幻想和憧憬!节日快乐!
　　6、Today is Children\'s Day, the fun do not you play phone, play your collection on the other messages received on your reading of this article do not. Hey, you read. In addition, I wish you a happy holiday, the just want to say: listen to your children so?
　　今天是儿童节，贪玩的你今天别玩手机，玩了你就别收短信，收了你就别读这条。哎，你还是读了。我除了祝你节日快乐外，只想说：你这小孩子咋不听话呢?
　　7、Ignorance was young, had rash juvenile; silent over the years in the fingers, when the Children\'s Day walk in the street, realized that the past does not look back. Expenditure of red wine, for this does not belong to our holiday cheers! Happy Children\'s Day!
　　曾经年幼无知，曾经莽撞少年;岁月于指间无声滑过，当儿童节走在街头，才意识到过去的日子不回头。开支红酒，为这不属于我们的节日干杯!儿童节快乐!
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